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Protokół nr 3/2019 

Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

Protokół nr 3/2019 

Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

 

z wspólnego posiedzenia odbytego w dniu 20 lutego 2019 r.  

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska obrady rozpoczęła o godz. 14.00  

w Świetlicy Wiejskiej w Rudzie, a zakończyła o godz. 15:40. 

Natomiast Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej rozpoczęła obrady o godz. 15:00 w sali 

nr 4 w UM Zdunach, a zakończyła o godz. 16:20 tego samego dnia. 

Obecni: 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

 Radny Janusz Hyliński 

 Radna Danuta Kułaga  

 Radny Robert Marciniak  

 Radna Elżbieta Musiałowska 

 Radna Irena Nowak  

Na 5 członków komisji 5 obecnych.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

 Radna Karolina Jankowska -Grzybek  

 Radna Ewa Chyła 

 Radna Barbara Kempiak 

 Radna Magdalena Konrady  

 Radny Artur Wiatrak  

Na 5 członków komisji 5 obecnych.  

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Adolf Witkowski - Sołtys wsi Ruda w kadencji 2015 - 2019, 

- Iwona Klepacka – Skarbnik Gminy,  

- Paulina Boguszyńska – Inspektor ds. komunalnych,  

- Izabela Bilinska – Prezes Fundacji „Pomysł na Jutro”,  

- Ewa Dziewaczyńska – Prezes Fundacji Zdunowskie Stowarzyszenie Wzajemnej Pomocy,  

- Eugeniusz Koczorowski – Grupa Inicjatywna „Biegu o Kafla”, 

- Barbara Łasińska – Prezes Stowarzyszenie Razem dla Konrzewa,  

- Iwona Jankowska – Prezes PTTK Zduny,  
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- Adrian Femiak – dziennikarz „Gazety Krotoszyńskiej”. 

 

Pkt .1. Wizja lokalna nowo wybudowanej świetlicy wiejskiej w Rudzie. 

Komisja  Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska rozpoczęła posiedzenie od wizyty 

 w nowo wybudowanej Świetlicy Wiejskiej w Rudzie. Po obiekcie członków komisji oprowadził 

Sołtys Adolf Witkowski. Ruda to niewielka wieś, leżąca 3 km za Bestwinem, otoczona lasami.  

Jest to najdalej na zachód wysunięte sołectwo gminy Zduny. W Rudzie znajduje się 

 30 gospodarstw, w których mieszkają 135 osoby. Rolnicy z Rudy są właścicielami małych  

i średnich gospodarstw rodzinnych. Na terenie wsi działa Rada Sołecka i OSP. Do 2018r. wiosce 

brakowało świetlicy wiejskiej, o którą przez wiele lat mieszkańcy zabiegali. Budowa świetlicy 

możliwa była dzięki dofinansowaniu ze środków Unii Europejskiej z Program Rozwoju Obszarów 

Wiejskich nalata 2014 – 2020 w ramach poddziałania „Wsparcie na wdrażanie operacji w ramach 

strategii rozwoju lokalnego kierowanego przez społeczność” w ramach działania „Wsparcie  

dla rozwoju lokalnego w ramach inicjatywy LEADER”. Projekt  został pozytywnie zaopiniowany w 

Lokalnej Grupie Działania „Okno Południowej Wielkopolski”, której Gmina Zduny  

jest członkiem. Świetlica wiejska została postawiona w miejscu dawnej, w której niegdyś mieściła 

się siedziba Ochotniczej Straży Pożarnej w Rudzie. W sumie na budowę świetlicy wydatkowano 

kwotę ok 370 tys. zł, w tym kwota dofinansowania ze środków UE wyniosła 169.323, 00 zł.  

Po ogłoszeniu przetargu i przeprowadzeniu czynności zgodnych z ustawą o zamówieniach 

publicznych wyłoniono wykonawcę robót: firmę Zakład Budowlany JAN – BUD Janusz Piskorski z 

Kobylina. Do końca 2018r. powstała sala na 40 osób, zakupiono stoły i krzesła oraz część 

wyposażenia kuchennego – zastawę stołową.  

 Obiekt ogrzewany jest za pomocą instalacji fotowoltaicznych. Panele znajdują się na dachu  

po stronie południowej oraz mat grzewczych emitujących promienie podczerwieni montowanych pod 

obudową gipsowo-kartonową. Powstał nowy i ekologiczny obiekt, który będzie miejscem  

do integracji małej społeczności lokalnej. Fundusz sołecki w 2019r. zostanie przeznaczony  

na uzupełnienie wyposażenia sali wiejskiej w kwocie 14.695,97zł. Plany sołectwa na najbliższy czas 

to postawienie ogrodzenia i zagospodarowane terenu wokół sali.   

Po przeprowadzeniu wizji lokalnej obiektu komisja wnioskuje o:  

- zgłoszenie wykonawcy robót przeciekającego dachu od strony południowej, na której położone  

są panele fotowoltaiczne. Na suficie pojawiają się zacieki. Powstały defekt powinien zostać usunięty 

na podstawie udzielonej przez wykonawcę gwarancji,  

oraz o  

- usunięcie na jednej ze ścian niewielkiego uszkodzenia mechanicznego.   

Innych uwag, wniosków członkowie komisji do omawianego tematu nie wnieśli.   



3 | S t r o n a  
 

Pkt. 2. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

Działając w porozumieniu z Przewodniczącym Radnym Januszem Hylińskim Przewodnicząca 

Komisji Radna Karolina Jankowska - Grzybek otwarła wspólne posiedzenie Komisji Zdrowia, Opieki 

Socjalnej i Ochrony Środowiska oraz Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej i witając 

przybyłych. Ustalono, że każda z komisji posiada wymagane quorum i jest władna obradować. 

Posiedzenie wspólne komisji odbyło się w części pkt. 2 Zaopiniowanie projektów uchwał, pozostałe 

punkty Komisje realizowały zgodnie z harmonogramem pracy na 2019r.  

 

Pkt. 2. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

Na wniosek burmistrza Zdun prowadząca obrady wniosła o wprowadzanie do porządku obrad 

punktu: zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miejskiej w 

Zdunach do Społecznej Komisji Mieszkaniowej. 

Członkowie Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska powyższy wniosek przyjęli – 

5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”.  

Członkowie Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej powyższy wniosek przyjęli – 5 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”.  

 

Prowadząca obrady Radna Karolina Jankowska - Grzybek przedstawiła następujący porządek obrad: 

1. Wizja lokalna nowo wybudowanej świetlicy wiejskiej w Rudzie – temat z planu pracy Komisji 

Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska. 

2. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały: 

a) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Konarzew ul. Porzeczkowa, 

b) w sprawie wyznaczenia przedstawiciela w skład Rady Społecznej przy Samodzielnym 

Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Krotoszynie, 

c) w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miejskiej w Zdunach do Społecznej Komisji 

Mieszkaniowej, 

d) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019r.  

4. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

5. Działalność organizacji pozarządowych na terenie Gminy Zduny, w szczególności zapoznanie się 
z działalnością Stowarzyszenia „Razem dla Konarzewa”, Fundacją „Pomysł na jutro”, 
Zdunowskim Stowarzyszeniem Wzajemnej Pomocy w Zdunach oraz Grupą Inicjatywną 
„Zdunowskiego Biegu o Kafla.” - temat z planu pracy Komisji Oświaty, Kultury i Kultury 
Fizycznej. 

 

Pkt. 3. Zaopiniowanie projektu uchwały: 
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a) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Konarzew ul. Porzeczkowa, 

Projekt uchwały przedstawiała Paulina Boguszyńska.  

Pytań, uwag do projektu uchwały członkowie komisji nie zgłosili. Z uwagi na brak dyskusji 

przewodniczący komisji poddali projekt zaopiniowaniu.  

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

b) w sprawie wyznaczenia przedstawiciela w skład Rady Społecznej przy Samodzielnym 

Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Krotoszynie, 

Projekt uchwały przedstawiła Barbara Fornal.  

Pytań, uwag do projektu uchwały członkowie komisji nie zgłosili. Z uwagi na brak dyskusji 

przewodniczący komisji poddali projekt zaopiniowaniu.  

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

c) w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miejskiej w Zdunach do Społecznej Komisji 

Mieszkaniowej 

Projekt uchwały przedstawiała Paulina Boguszyńska.  

Pytań, uwag do projektu uchwały członkowie komisji nie zgłosili. Z uwagi na brak dyskusji 

przewodniczący komisji poddali projekt zaopiniowaniu.  
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Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

d) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019r., 

Projekt uchwały przedstawiła Iwona Klepacka. Ponadto poinformowała, że na sesji omówione 

zostaną dwa projekty uchwał w sprawie zmiany uchwały w sprawie WPF na lata 2019-2028 oraz w 

sprawie zarządzenia poboru podatków i opłat lokalnych w drodze inkasa oraz wyznaczenia 

inkasentów  

Radna Barbara Kempiak pytała czy wzrost dochodów podatkowych to wynik opodatkowania firmy 

Dünya Döner Kebab. 

Skarbnik Gminy Iwona Klepacka wyjaśniła, że wzrost dochodów podatkowych wynika  

z zakończenia procesu składania deklaracji podatkowych min. przez firmę Dünya Döner Kebab. 

Radny Janusz Hyliński pytał czy kwota 250 tys. zł, przeznaczona na modernizację Przedszkola 

Publicznego w Zdunach, to kwota ostateczna.  

Skarbnik Gminy Iwona Klepacka wyjaśniła, że obecnie przygotowywane są kosztorysy i kwota 

wydatków na modernizacje tego obiektu może wzrosnąć.  

Radny Artur Wiatrak pytał czy za bloki wybudowane przez Dünya Döner Kebab jest 

 już odprowadzany podatek od nieruchomości.  

Skarbnik Gminy Iwona Klepacka wyjaśniła, że podatek od nieruchomości spływa za jeden blok,  

po otrzymaniu przez firmę pozwoleń na użytkownie obiektów, będą spływały za kolejne.  

Radna Danuta Kułaga pytała czy dochody z budowy gazociągu wpływają do gminnej kasy. 

Skarbnik Gminy Iwona Klepacka odpowiedziała, że wpływy z gazociągu były już uwzględnione przy 

projekcie budżetu na 2019r.  

Radna Danuta Kułaga pytała kto wykonuje prace dodatkowe w przedszkolu. 

Skarbnik Gminy Iwona Klepacka odpowiedziała, że zostanie przygotowany zakres robót i będzie 

ogłoszony przetarg na wykonanie prac dodatkowych. Następnie przedstawiła przebieg prac 

modernizacyjnych w przedszkolnym obiekcie.  

Radny Robert Marciniak pytał o wysokość kwoty jaka została już przeznaczona na modernizację 

przedszkola.  

Skarbnik Gminy Iwona Klepacka odpowiedziała, że wydatkowano już ok 1,3 mln zł. 
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Radna Karolina Jankowska prosiła o przedstawienie zadania kanalizacja na ul. Kopernika.  

Skarbnik Gminy Iwona Klepacka wyjaśniła, że to wydatek remontowy – min. opracowanie 

dokumentacji.  

Radny Artur Wiatrak pytał o remont basenu czy zostanie ogłoszony przetarg. 

Skarbnik Gminy Iwona Klepacka odpowiedziała, że będzie ogłoszony kolejny przetarg, gdyż  

do pierwszego nikt się nie zgłosił. Dokumentacja ze szczegółowym zakresem prac jest już 

opracowana.  

Radna Ewa Chyła proponowała, aby informować o przetargach firmy.  

Skarbnik Gminy Iwona Klepacka wyjaśniła szczegółowo przebieg procedur przetargowych. 

Radna Karolina Jankowska pytała czy w marcowym budżecie będzie możliwość zaplanowania 

zwiększania budżetu na lampy i remont dróg. 

 Skarbnik Gminy Iwona Klepacka wyjaśniła, że kształt budżetu jest bardzo dynamiczny. 

 

Z uwagi na wyczerpanie dyskusji przewodniczący komisji poddali projekt zaopiniowaniu.  

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

Pkt. 4. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

W tym punkcie ustalono kolejne termin posiedzeń komisji.  

O godz. 15:40 Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zakończyła posiedzenie. 

Prowadząca obrady ogłosiła 5 min. przerwy dla Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej. 

 O godz. 15:45 Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej wznowiła obrady, kontynuowała 

posiedzenie w niezmienionym składzie.   

 

Pkt. 5. Działalność organizacji pozarządowych na terenie Gminy Zduny, w szczególności 

zapoznanie się z działalnością Stowarzyszenia „Razem dla Konarzewa”, Fundacją „Pomysł na 

jutro”, Zdunowskim Stowarzyszeniem Wzajemnej Pomocy w Zdunach oraz Grupą 

Inicjatywną „Zdunowskiego Biegu o Kafla.”  
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Pani Barbara Łasińska przedstawiła działania prowadzone przez Stowarzyszenie Razem  

dla Konarzewa w 2018r. Pani Izabela Bilinska omówiła działania Fundacji „Pomysł na Jutro”. 

Pani Ewa Dziewaczyńska przedstawiła działania Zdunowskiego Stowarzyszenie Wzajemnej 

Pomocy, a Pan Eugeniusz Koczorowski przybliżył funkcjonowanie Grupy Inicjatywnej  

„Bieg o Kafla”. 

Poszczególne organizacje przedstawiły zakresy zadań statutowych, omówiły szczegółowo jakie  

działania w ostatnim czasie podejmowały oraz co planują w przyszłości zrealizować.   

Przedstawiciele organizacji pozarządowych zwrócili uwagę, że większość z nich boryka się z 

rosnącymi wymogami prowadzenia stosownej dokumentacji. Często zmieniające się i 

niejednoznaczne przepisy dla stowarzyszeń i fundacji utrudniają prawidłowe funkcjonowanie 

organizacji. Prowadzenie dokumentacji organizacji pozarządowych (min. składanie wniosków o 

dofinansowanie, rozliczenia otrzymanych dotacji, itp.) jest czasochłonne i wymaga fachowej wiedzy.  

W czasie dyskusji zgłoszono również potrzebę stworzenia w przyszłości dziennej świetlicy dla dzieci 

niepełnosprawnych.  

 
Przewodniczący Komisji ZOSiOŚ 

 

mgr Janusz Hyliński 

  

 Przewodnicząca Komisji OKiKF 

 

mgr Karolina Jankowska-Grzybek  

 
Przygotował(a): Barbara Fornal 

 
  


